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  IBK Östhammar styrelsemöte 
25 november 2024 
Lokal: Lindgrens Bil 

 
 
 
Deltagare: Charlotte Sjölander, Anna Högström, Susanne Jansson, 

   Tobias Mattsson, Camilla Rickardsson, Jeanette Andersson 
 Jens Eriksson 
 

Frånvarande: Fritz Ahlund, Klas Persson 
 

1. Mötets öppnande  
Ordförande Susanne förklarade styrelsemötet öppnat 
Till sekreterare valdes Tobias 
Till justerare valdes Jens och Camilla 
 

2. Fastställande av dagordning 
Dagordningen godkändes av mötesdeltagarna. 
 

3. Genomgång föregående protokoll 
Tobias gick igenom föregående protokoll. 
 

4. Försäljning lotter 
Jeanette har delat ut Bingolotter uppesittarkväll till alla lag, inklusive seniorlagen. Det verkar 
vara bra fart på försäljningen och flera lag har hört av sig till Jeanette för att få ännu fler 
lotter. Kul! 
 
Alla lotter ska vara sålda senast vid nyårsskiftet och alla lagen ska ha betalt in till Jeanette 
senast sista december. 
 
Jeanette måste skicka tillbaka osålda Bingolotter senast 10 januari. 
 
Sverigelotterna däremot kan vi sälja fram till sista juni 2025 så de kommer klubben fortsätta 
sälja hela säsongen ut. Lagen kan välja sälja Sverigelotter i kiosken om så önskas. 
 

5. Material 
Anna har beställt hem lite fler matchtröjor där det behövs. I övrigt rullar allt på bra och det är 
inga problem, lagen verkar nöjda. 
 

6. U-laget 
En U-lagspelare som lämnade klubben för annan klubb i våras önskar komma tillbaka till 
klubben. Styrelsen ser inga problem med att spelare tillkommer under säsongen men 
spelaren behöver betala IBK:s avgifter. Klubbyte initieras i IBIS.  
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7. Medlemsavgifter 
Det har fungerat bra i år, ledarna har varit duktiga att informera Charlotte om att Laget.se är 
uppdaterat och fakturor kan skickas ut. De flesta medlemmarna har betalat men som det är 
alltid några få som inte har betalat ännu. På ledarmötet kommer uppmana att kolla på 
Laget.se ifall alla har betalat och att påminna de spelare/föräldrar som inte har betalat. 
 

8. Bandy på jullovet 
 
8.1 Tidigare år har vi kört en julbandyturnering på mellandagarna för alla barn och ungdomar 
i klubben. Vi kollar med ledarna på ledarmötet eftersom det krävs att flera ledare är med och 
arrangerar  
 
8.2 Jens planerar att arrangera en jul- och nyårsläger för de som är i ”mellanåldern” (inte de 
yngsta, inte de äldsta), för både tjejer och killar. Det har varit uppskattat tidigare år! Bra Jens! 
 

9. Materialskåpen i hallen 
Kommunen har informerat att alla förvaringsskåp bakom läktaren kanske måste tas bort efter 
anmärkning vid brandinspektion. Vi kommer ha dialog med kommunen om det här. Om 
skåpen måste bort kommer vi få problem (likt andra föreningar som har skåp där). 
 

10. Ny belysning i hallen 
Alla lysrör i hallen är utbytta och det blev väldigt bra! 
Belysningen är rörelsestyrd så den tänds och släcks automatiskt vilket underlättar för oss. 
 

11. Nästa styrelsemöte 
20 januari kl 17:00 på Lindgrens Bil. 
 

12. Nästa ledarmöte 
20 januari kl 18:00 på Lindgrens Bil. 
 

13. Mötets avslutande 
Ordförande avslutade mötet 
 
 
Vid protokollet 
______________________ 
Tobias Mattsson 
Signeras med BankID 
 
 
Justeras   Justeras 
_________________  __________________ 
Jens Eriksson  Camilla Rickardsson 
Signeras med BankID  Signeras med BankID 
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